
Přebor SVZ ČR z ÚPu ráže 7,62 x 39, Nečichy 29. 6. 2024 

 

 

29. června proběhl na střelnici v Nečichách u Loun Přebor SVZ ČR ve střelbě z útočné pušky 

komorované na náboj 7,62 x 39. Nebe bez mráčku, vedro, tak jak to poslední dobou bývá. Soutěž, 

které udělila záštitu Asociace obranného a bezpečnostního průmyslu, zorganizoval KVZ Most                

s pomocí CKL Praha. Zúčastnili se střelci ze 7 KVZ, byť startovní listina vypadala spíš na přebor klubů 

KVZ Most a Chomutov. Bylo by smutné, pokud by organizující klub neměl největší zastoupení. 

Nejvzdálenějším účastníkem byl místopředseda SVZ Jan Schwarzer z KVZ Nový Jičín. Na průběh 

soutěže se přijela podívat i předsedkyně SVZ ČR Eva Hýblová, „náruč“ věcných cen od AOBP přivezl její 

prezident Jiří Hynek, který se zúčastnil soutěže i jako střelec!    

 

Mířená na přesnost 5 + 20 na zelený (terč 135P), mířená na rychlost 20 ran také na zelený,                  

na vzdálenost 100 m, toť tradiční disciplíny v divizi Standard. Vítězi Michalovi Tučkovi z KVZ Březno se 

podařilo splnit limit I. VT, na druhém místě se umístil Dimitrij Halkov z KVZ CKL Praha a na třetím pak  

z KVZ Most Jiří Hakala. Poháry tradičně zajistil SVZ ČR.  

 

    



 

Soutěž v divizi Open (terč těžší 77P resp. 50/20 mezinárodní černý), 20 ran na rychlost, kdy většina 

střelců si chce vzdálenost 200 m jenom zkusit standardní zbraní (kolikrát v roce máme možnost si     

na takovou vzdálenost vystřelit), dopadla podle toho. Zvítězil Pavel Beran z KVZ Praha 10                 

před Dimitrijem  Halkovem z KVZ CKL Praha. Ti dva byli na stupních i vloni. O dalších se nebudeme 

zmiňovat, skončili v červených číslech… Pohár pro vítěze zajistil KVZ Most.  

         

Závěrem bychom chtěli poděkovat všem sponzorům za přízeň, protože není mnoho soutěží v roce, kdy 

se cena dostane na každého zúčastněného střelce! Nestřílíme sice pro majetkový zisk, ale když 

manželce přivezete ze soutěže něco domů, určitě si tím nepohoršíte. Výsledková listina závodu je         

na webu SVZ ČR (V 0006). Možná je na čase přemýšlet o změně náplně (rozšířit soutěž o další ráži – 

ráže?), asi by to stálo za úvahu. Zvýšil by se tím počet účastníků, což by bylo vrcholové soutěži jenom 

ku prospěchu. Díky všem!  

Jindřich Hrneček, předseda KVZ Most  

 

 

 


